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A húsz évre való visszatekintés mellett akaratlanul a is napirendre kerültek a ma kérdései, így a
gazdák értékesítési gondjai, a székelykeresztúri Tejgyár megvásárlásának problémája, a
politikum által kezdeményezett székely gazdák szövetségének aktualitása is.

  

Az udvarhelyszéki gazdakörök és más gazdaegyesületek képviselőjeként jelenlevő több mint 60
küldött egyhangúan egy zárónyilatkozatot fogadott el, amelyben arra kérik Hargita megye
vezetőjét, hogy hagyjon fel a gazdaegyesületek dolgaiban való beavatkozással, helyette inkább
a gazdák piacra jutásának támogatását ösztönözze és segítse. Székely gazdaszövetség helyett
székely gazdaszövetkezetet.

  

Zárónyilatkozat

  

Megalakulásának 20.-ik évfordulóját ünneplő Udvarhelyszéki Magyar Gazdák Egyesülete arra
kéri H
argita Megye Tanácsát,
hogy a székelyföldi gazdák boldogulása és piacrajutása érdekében járuljon hozzá a székelyföld
helyi piacának létrehozásához, kiépítéséhez és működtetéséhez, a székely gazdatermékek
értékesítési lehetőségeinek a megteremtéséhez.

  

Támogatjuk, hogy egy „Hangyához" hasonló székelyföldi gazdaszövetkezet, vagy Termék
Értékesítő Szervezet (TÉSZ)
létrehozásához és működtetéséhez szükséges alapot a megye tanácsa a költségvetéséből
elkülönítsen.
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Javasoljuk Hargita Megye tanácsa üzleti részeket szerezzen, hogy a tej, hús, pityóka, zöldség,
gyümölcs és más helyi termék felvásárlása, feldolgozása és értékesítése érdekében szükséges
intézményi háttér és infrastruktúra kialakítása, esetleg megvásárlása költségeinek fedezésére.
Első lépésben meg kell találni a jogi hátterét annak, hogy a székelykeresztúri Tejgyár
megvásárlásához legalább 500 gazda szövetkezeti részét fizesse be Hargita Megye Tanácsa.

  Úgy gondoljuk, hogy a Székely Gazdák szövetségének szervezését a már meglevő és több
évtizede jól működő szakmai egyesületekre kell bízni. Az 
UMGE 
jelenlevő küldöttei és képviselői eléggé felnőttnek és felkészültnek  érzik magukat ahhoz, hogy
érdekeiket megfelelően ellássák és képviseljék, úgy határon innen, mint határon túl. A Székely
Gazdaszövetség induló tőkéjét viszont csak a megyei önkormányzat biztosíthatja, amihez
szívesen ajánljuk fel szakmai segítségünket.  
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